

Datum bijeenkomst:	Notulen Algemene Ledenvergadering De Boomgaard	
	Woensdag 11 april 2018	
Aanwezig:	Peter Hoedemans, Paula Brink, en zie afgetekende ledenlijst	
Afwezig:	allen met bericht van verhindering	
Aanwezig:	(zie afgetekende ledenlijst)	
Datum verslag:	April 2018	
Volgende bijeenkomst:	Maart/april 2019	
Agendapunt	Inhoudelijk	

<p>Opening / Mededelingen</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Peter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. • Bestuurswisseling – Frank, Pascal en Paula stoppen. Nieuw binnen het bestuur zijn: <ul style="list-style-type: none"> ○ Bestuursleden Jos Zwanenburg en Frans van Assem ○ Secretariaat Rob Schrauw ○ Penningmeester Esther Offringa • Patrick komt met het voorstel om een oud inbreker uit te nodigen om eens door de wijk te laten lopen. • De mailing van het collectief oppakken van het vervangen van rabat delen heeft 3 reacties opgeleverd en de vraag m.b.t. het collectief snoeien heeft 8 reacties opgeleverd. Peter gaat kijken of er voor het collectief snoeien iets kan worden geregeld.
<p>Aftreden en intreden bestuursleden</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Besproken bij opening/mededelingen.
<p>Notulen jaarvergadering 2017</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Geen op of aanmerkingen over alle pagina's notulen van vorig jaar 2017.
<p>Financieel verslag 2017 en begroting 2018</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Frank licht de afrekening van 2017 toe. • De kascontrole commissie (Jos en Frans) heeft de jaarrekening 2017 gecontroleerd en geaccordeerd. • Ben en Wim (Tom back-up) hebben zich opgegeven voor de kascommissie 2019. • 65% contributie geïnd. Peter, Frank/Esther checken wie niet betaald heeft en voorstel is om langs te gaan. • Voorstel Frank is om een tikkie te sturen aan de leden die niet betaald hebben. • Esther heeft vraag namens Maarten om contributie over te slaan i.v.m. hoge saldo van Boomgaard. Paula geeft aan om budget bijvoorbeeld aan kerstversiering te besteden. • Voorstel Geert is om een inventarisatie te gaan doen om te kijken wat we als vereniging collectief willen gaan organiseren. • Tom Berkhout geeft aan om een subsidie aanvraag naar het Dorpsplatform te sturen voor een activiteit in de wijk. Sinds een aantal weken is het bedrag verhoogd naar EUR. 9.000,- (was voorheen ca. EUR. 4.000,-) • Frank en Esther maken afspraak voor overdracht penningmeesterschap. • Geert vraagt naar begroting 2018. Deze is nog niet beschikbaar, maar vergelijkbaar met 2017. Deze zou ook moeten worden geaccordeerd. Actiepunt voor volgend jaar.
<p>Samenstelling kascontrole commissie 2019</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Besproken tijdens financieel verslag 2017 en begroting 2018.

<p>Verenigings-activiteiten 2018</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Paula licht activiteiten 2017 toe: • Running Dinner in samenwerking met Maarten en Esther (16 koppels) was een succes. • Nieuwjaarsborrel was een hoge opkomst en eveneens een succes. • Guido en Hanna hadden de organisatie van het 'paaseieren zoeken' op zich genomen en dit was ook zeer geslaagd. Idee is om volgend jaar opa's en oma's met kleinkinderen uit te nodigen. • Frans Ronselaar vraagt zich af of nieuwe bewoners actief worden benaderd. Paula geeft aan dat nieuwe bewoners welkom worden geheten met een bloemetje en dat ook wordt verteld dat er een buurtvereniging is en of ze daar aan willen deelnemen. • Geert heeft nog een opmerking over de barbecue. Hij geeft aan dat er niet is gecommuniceerd dat de barbecue afgelopen jaar niet door ging. Verzoek om aan de bel te trekken. Peter geeft aan dat er wel degelijk is gecommuniceerd via mail en dat er te weinig handjes waren om de barbecue te organiseren. Dit jaar zal er zeker een barbecue worden georganiseerd.
<p>Afsluiting Torenvalk/parkeerperikelen - update</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Belangrijk punt is dat ambulance, brandweer en vuilniswagen gemakkelijk doorgang moeten vinden. De 'P' in de bestrating geeft onvoldoende aan hoe de parkeervakken gesitueerd zijn. Op voorstel van de gemeente worden de parkeervakken beter gemarkeerd. • Idee is om bij de ingang van de wijk meer parkeerplaatsen te creëren. • Wanneer er te hard wordt gereden o.a. door koeriers of leden. Kenteken noteren en mensen hier op aanspreken. • Enquête gehouden (gemeente heeft hierbij gebied/belanghebbenden aangegeven) / in andere wijk is er ook een enquête gehouden. Bestuur wil graag dat gemeente een besluit neemt en dan zou er evt. een procedure (waar geld voor nodig is) gestart kunnen worden. Voorstel is wachten tot de wisseling van de wacht (na de verkiezingen). Misschien dan een ander contactpersoon van de gemeente. • Geert geeft nog aan dat het fietspad (bij de Vijverhof/kruispunt) veiliger zou moeten worden gemaakt. Hiervoor zijn blijkbaar teveel aanpassingen nodig bij de Vijverhof. • M.b.t. het paaltje vraagt Geert of het dorpsplatform iets kan betekenen. Esther vraagt of er misschien contact moet worden gezocht met de dorpsambtenaar. Dit is al gebeurd en de dorpsambtenaar zal dit gaan bespreken. • Tom stelt voor om bij de gemeente cameratoezicht aan te vragen om zodoende een veilige wijk te creëren. Voorstel is om dit dan zelf te betalen. Bepaalde partijen zullen dit waarschijnlijk willen tegenhouden, wat de kans misschien vergroot op een paaltje.

<p>Gezamenlijke voorzieningen</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Dit punt is besproken tijdens opening/mededelingen (vervangen van rabat delen / collectief snoeien).
<p>Rondvraag / Sluiting</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Frank: Nederland gaat af van het gas. Voorstel is om met 2 à 3 mensen een commissie te vormen om te kijken of er iets kan worden georganiseerd voor de wijk. Frank zal het initiatief nemen. • Ben: wil graag dat hagen worden gesnoeid op Torenavalk. Dit i.v.m. veiligheid en krapte. • Esther: gesprek gehad met burens Spruit en Bosch i.v.m. drukte/overlast door de week. Esther houdt bij hoe vaak ze er last van hebben en spreekt de burens er op aan. • Geert: aanwonend bij krakers (aansluitend verhaal van Esther) overlast Vijverhof / slagboom geplaatst hangjongeren. • Geert: schilderwerk / vervangen rabat delen. Is er behoefte aan collectief schilderwerk? Onduidelijkheid hierover. Er zal een nieuwe mail door het bestuur worden verstuurd. • Geert: notulen graag eerder verspreiden. • Peter: bij een noodsituatie in de Vijverhof is gevraagd of er ca. 4 mensen beschikbaar kunnen zijn die support geven en evt. hand en span diensten verrichten. Petra van Oostrom (Vijverhof) zal een WhatsApp groep creëren om te kijken wie zich hiervoor beschikbaar wil stellen. • Geluidsoverlast Bemmel: monotoon geluid. Maarten heeft in samenwerking met Jos contact opgenomen met de dorpsambtenaar om met de ambtenaar van economische zaken evt. iets aan te doen of in gesprek te gaan. • De voorzitter sluit de vergadering. • Volgende vergadering in maart/april 2019.